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Írásbeli választ igénylő kérdés !

Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012 . évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdés t
kívánok benyújtani dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez

"Miért nem használták fel a menekültválság során a rendelkezésre álló uniós forrásokat? "

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Jean-Claude junckernek, az Európai Bizottság elnökének a magyar miniszterelnö k
felvetésére írott válaszleveléből - amit eredetiben közöl például a Politico - az derül ki ,
hogy 2014-15-ben a hazánk számára a menekültkrízis kapcsán három sürg ősségi
alapból rendelkezésre bocsátott 6,26 M EUR-ós (mintegy 2 Mrd forintos) gyorssegélybő l
a szerény hatékonyságú implementáció miatt csak a forrás mintegy harmadát sikerült a
kormányzatnak lehívnia. Így a gyenge kormányzati teljesítmény miatt közel másfé l
millárd forinttól esett el Magyarország.

Mindezek okán kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következ ő kérdésekre :

1. Mi volt az oka annak, hogy a magyar kormányzati szervek ilyen gyeng e
teljesítményt mutattak a rendelkezésre álló uniós források lehívásában ?

2. Volt-e kormánydöntés arra nézvést, hogy a magyar kormányzati szervek nem vag y
csak csökkentett mértékben veszik igénybe a menekültkrízis kapcsán megnyitot t
uniós forrásokat? Ha igen, mi volt ennek az oka?

3. Mely állami szervek és pontosan mire használták fel a Juncker-levélben említett
forrásokból lehívott mintegy 660 millió forintot ?

4. Mire tervezi felhasználni a magyar kormány azokat a forrásokat, amihez a
hatérvédelemre rendelkezésre álló 40 millió EUR-ós (mintegy 12,5 Mrd forintos )
keretből juthat?

Budapest, 2017. szeptember "

Demeter Márta
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